



The Royal Garden
Kowloon, Hong Kong
(SUBSIDIARY OF SUN HUNG KAI PROPERTIES LTD.)

Half Day Meeting Package 2019

半日會議套餐 2019



Forbes
TRAVEL GUIDE



- ❖ HK\$520* per person (include luncheon).
- ❖ Half Day room rental from 09:00 to 13:00 OR from 13:00 to 17:00.
- ❖ Standard meeting and audio-visual equipment (1 set of LCD projector and projection screen and 1 wireless microphone).
- ❖ Coffee, decaffeinated coffee and a wide variety of tea supply throughout the meeting.
- ❖ One self-serve coffee break with 2 choices of refreshment (3 choices for 50 persons or above, 4 choices for 80 persons or above, 5 choices for 120 persons or above).
- ❖ Western set luncheon, Chinese set luncheon, sandwiches luncheon serves in meeting room or full buffet luncheon at The Greenery, semi-buffet lunch at J's Bar Bistro, Vietnamese set lunch at Le Soleil.

- ❖ 每位港幣520* (已包括午餐)。
- ❖ 全日房租 (由早上九時正至下午一時正 或 下午一時正至五時正)。
- ❖ 由酒店提供之指定會議儀器及音響設備 (1套投影儀、屏幕、1支無線麥克風)。
- ❖ 會議期間供應咖啡、無咖啡因咖啡及各款茗茶。
- ❖ 自助茶點招待 (每次可選擇兩款小食)。(50人或以上可選三款、80人或以上可選四款、120人或以上可選五款)。
- ❖ 午餐可選擇西式商務午餐、中式商務午餐、三文治午餐用於會議室。也可選擇於雅苑座享用自助午餐、J's Bar Bistro酒吧享用半自助午餐、Le Soleil越南餐廳享用精選午餐。

* The above meeting packages are subject to 10% service charge per person. 以上會議套餐每人另加一服務費。

* Minimum of 10 persons are required for above meeting packages. 只適用於十位或以上之會議。

* Offer is valid until 31 December 2019. 以上價目有效日期至2019年12月31日。



The Greenery



Dong Lai Shun
(Beijing & Huiyang Cuisine)



Le Soleil



J's Bar Bistro



The Royal Garden
Kowloon, Hong Kong
(SUBSIDIARY OF SUN HUNG KAI PROPERTIES LTD.)

69 Mody Road, Tsimshatsui East, Kowloon, Hong Kong Tel: (852) 2721 5215
Fax: (852) 2369 9976 E-mail: htlinfo@rghk.com.hk Website: www.rghk.com.hk